
 
Zápis č. 4 /2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 
dne 28. 6. 2024 v 18.00 budově OÚ     

 
 
Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová,  Ing. Václav Pražma, Ing. Radek Petržilka  
                 Tomáš Bronec 
Omluven:  Vladislav Petržilka, Mgr. Jana Drsová 
Hosté: viz příloha zápisu 
Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
Zápis provede: Ing. Václav Pražma 
 
Ověřovatel zápisu: Ing. Radek Petržilka, Iveta Majerová 
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Usnesení z minulého zasedání 3/2024 
4. Záměr obce 
5. Audit z JČK 
6. Závěrečný účet obce za rok 2023 
7. Účetní závěrka za rok 2023 
8. Kontejner na textil 
9. Senior dům- finanční dar 
10. Rozpočtové opatření č. 4 
11. Různé 
12. Diskuze, závěr 
 
 
4/01/2024  
Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 
zasedání.  
  
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
4/02/2024 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  
 Ing. Radka Petržilku a Ivetu Majerovou  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
 
 
 
 



 
 
4/03/2024 
Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání. 
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
4/04/2024 
Starostka Soňa Kukačková  seznámila zastupitele se záměrem obce na prodej obecního 
pozemku o výměře 18 m², cena za odkup bude 100 Kč/ m².  
Jedná se o pozemek  p. č. 694/7  
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí a schvaluje záměr obce na prodej obecního pozemku p. č. 694/7, 
výměr pozemku je 18 m², cena 100Kč/m².   
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
4/05//2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s auditem z Jihočeského kraje ze dne 3. 6. 
2024. 
Obsah auditu a nápravná opatření jsou v příloze k zápisu. 
 
  
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s výsledkem přezkoumání hospodaření obce.  
Hlasování: 
ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
4/06/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele se závěrečným účtem obce za rok 2023. 
Závěrečný účet obce je uveden v příloze tohoto zápisu. Výsledek hospodaření obce je 
přebytkový ve výši 1 211 511 Kč. 
Stavy účtů: 
KB obec 3 653 507 Kč 
KB hospoda 133 824 Kč 
ČNB 483 082 Kč 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelé schvalují  bez výhrad závěrečný účet obce za rok 2023. 
Hlasování: 
ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
4/07/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s účetní závěrkou obce za rok 2023, viz 
příloha k zápisu. 
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce za rok 2023. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
 



4/08/2024 
Starostka Soňa Kukačková navrhuje zakoupit pro obec 1 kontejner na textil. Nabídka 
kontejneru je v ceně cca 30 000 Kč s DPH. Vývoz kontejneru 1x měsíčně, cena vývozu 1200 
Kč/rok.  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo  schvaluje nákup kontejneru na textil v ceně cca 30 000Kč s DPH.  
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
4/09/2024 
Starostka Soňa Kukačková navrhuje dar pro Senior dům v Soběslavi ve výši 5 000 Kč. 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s darem pro Senior dům v Soběslavi ve výši 5 000Kč. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
4/10/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č 4 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 
 
4/11/2024 
Různé 
Místostarostka Iveta Majerová seznámila zastupitele s výtiskem nové knihy s názvem, 
„Obecná škola v Mezné“. Autorem knihy je Jan Kolář a vydává jí na vlastní náklady, knihu 
bude možno objednat a koupit na Obecním úřadě v Mezné. 
Ing. Radek Petržilka si stěžuje, že nejsou posečeny cesty k Bejkovci a ke mlýnu Sviták. 
Upozorňuje na keř, který je rozrostlý a zasahuje do cesty. Starostka Soňa Kukačková 
odpovídá, že keř loni neodstranil Tomáš Bronec. Ing. Radek Petržilka informuje o tom, 
že když měli na starosti obecní zeleň, měli posečeny tyto cesty ke konci června 2x. Dále 
upozorňuje, že tuto činnost dělali za 40 000 Kč ročně, nyní došlo k navýšení této částky. 
Starostka Soňa Kukačková odpovídá, že nynějším údržbářům zeleně  toto zadala a 
odpovídá, že s tím počítají, ale na jaře museli odstraňovat nedostatky po Tomáši Broncovi, 
( spadané listí, stříhání keřů, opravy techniky). 
Ing. Radek Petržilka si stěžuje, že není odstraněna náplava z cesty od Bejkovce ke mlýnu U 
Machů a není odstraněn nálet kolem této cesty, upozorňuje, že mu snímkují pole ze satelitu a 
můžou brát dotace. 
 Starostka Soňa Kukačková odpovídá , že cesta mohla být obnovena už před několika lety.  
Jedná  o cca 70 m cesty, tento úsek je zanesený náplavou z polí a kolem cesty je nálet dřevin. 
K odstranění náletů  a obnovení cesty je nutné tuto práci zadat. 
Dále se Ing. Radek Petržilka zeptal starostky, jak to vypadá  s vodovodem. 
Starostka Soňa Kukačková odpovídá, že v současné době čeká na územní rozhodnutí a po té 
na výzvu na dotaci, Ing. Radek Petržilka namítá, že dotace na vodovod  nebude, anebo cca 30 
procent. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



4/12/2024 
Diskuze: 
V bodě diskuze z hostů ani ze zastupitelů neměl příspěvek. 
 
 
  
Starostka: Soňa Kukačková 
 
 
 
Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Radek Petržilka, Iveta Majerová                                                                                   


